
voortduren, verdienen zij ons respect
en grote waardering.

De beraadslaging wordt geschorst.

De voorzitter: Mij is gebleken dat
de bewindslieden iets meer tijd
willen hebben voor het afstemmen
van hun antwoorden.

De vergadering wordt van 13.30 uur
tot 15.00 uur geschorst.
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, dinsdag
bij het begin van de vergadering te
behandelen:
- de brief van het Presidium inzake
het ontslag van een bijzonder griffier
(27128);
- de brief van de vaste commissie
voor Sociale Zaken en Werkgelegen-
heid houdende het voorstel de
Structuur Uitvoering Werk en
Inkomen (SUWI) aan te wijzen als
groot project (26448, nr. 11).

Ik stel voor, te behandelen in de
vergaderingen van 6, 7 en 8 juni:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Luchtvaartwet inzake de beveiliging
op luchtvaartterreinen (26607);
- het wetsvoorstel Wet ter stimule-
ring van integrale stedelijke
vernieuwing (Wet stedelijke
vernieuwing) (26884);
- het Jaarverslag Nationale Ombuds-
man 1999 (27050), met maximum-
spreektijden van 10 minuten voor de
fracties van de PvdA, de VVD en het
CDA, 7 minuten voor de fracties van
D66 en GroenLinks en 5 minuten
voor de overige fracties;

de gezamenlijke behandeling van:
- het wetsvoorstel Algehele
herziening van de Vreemdelingenwet
(Vreemdelingenwet 2000) (26732);
- het wetsvoorstel Invoering van de
Vreemdelingenwet 2000 en daarmee
verband houdende wijziging van

diverse wetten alsmede intrekking
van de Wet gemeentelijke zorg voor
houders van een voorwaardelijke
vergunning tot verblijf (Invoerings-
wet Vreemdelingenwet 2000) (26975).

Ik stel voor, woensdag 31 mei te
vergaderen van 10.15 uur tot uiterlijk
16.00 uur.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Reitsma.

De heer Reitsma (CDA): Mevrouw
de voorzitter! De vaste commissie
voor Financiën heeft zojuist een
algemeen overleg gevoerd met drie
bewindslieden over de ontwikkeling
van de brandstofprijzen. Mijn fractie
doet het verzoek om het verslag van
dat algemeen overleg liefst volgende
week, maar in ieder geval zo snel
mogelijk, op de plenaire agenda te
zetten.

De voorzitter: Ik zal hierover een
nader voorstel doen.

Het woord is aan de heer
Rosenmöller.

De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Voorzitter! Ik heb een vergelijkbaar
verzoek, maar dan naar aanleiding
van het algemeen overleg dat de
vaste commissie voor Verkeer en
Waterstaat afgelopen dinsdag met de
minister van Verkeer en Waterstaat
over Schiphol heeft gevoerd. Gelet
op het onderwerp, hecht zowel de
minister als de Kamer eraan om het
verslag van dit algemeen overleg
begin volgende week plenair te
bespreken, zo mogelijk op dinsdag.

De heer Reitsma (CDA): Voorzitter!
Mijn fractie heeft daar geen behoefte
aan, maar als dit debat wel gepland
wordt, hecht zij eraan dat het
dinsdag of woensdag en niet pas
donderdag wordt gehouden. De
minister heeft immers een beroep op
de vaste commissie gedaan om
eraan bij te dragen dat het desbetref-
fende besluit zo snel mogelijk in het
Staatsblad kan worden gepubliceerd.

De voorzitter: Wij zullen daar
rekening mee houden. Ook hierover
zal ik een nader voorstel doen.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- brieven van de minister-
president, minister van Alge-
mene Zaken, en de ministers van
Buitenlandse Zaken en van
Defensie inzake de evaluatie van
de Nederlandse militaire
bijdragen aan de NAVO-operaties
rond Kosovo (22181, nrs. 310 en
311).

De beraadslaging wordt hervat.
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Minister Kok: Mevrouw de voorzit-
ter! Ik dank de Kamer voor haar
inbreng in eerste termijn met
betrekking tot de Kosovo-evaluatie.
Aan die evaluatie kleven uiteraard,
zoals reeds is gezegd, beperkingen
van uiteenlopende aard. Luisterend
naar de Kamer, blijkt de evaluatie
echter toch een goede basis te
bieden om in hoor en wederhoor en
met de huidige wetenschap terug te
kijken en vooral vooruit te zien. Aan
het begin van de bijdrage van de
regering wil ik daarom naast de
reeds uitgesproken woorden van
dank ook aangeven hoezeer wij prijs
stellen op een gestructureerde en
ordelijke gedachtewisseling over een
aantal zaken die zo’n belangrijke
kwestie betreffen. Daarover kan niet
met genoeg zorgvuldigheid worden
gesproken, ook al weten wij dat de
meeste cruciale kwesties natuurlijk
betrekking hebben op datgene wat
achter ons ligt. Terecht heeft de
Kamer echter ook de aandacht
gevestigd op de huidige en
toekomstige stand van zaken op de
Balkan, maar ook op het feit dat in
het nationale of internationale beleid
wellicht een aantal toekomstige
beleidslijnen moeten worden
getrokken om te proberen om,
binnen de mogelijkheden die ons
daarvoor ter beschikking staan,
verbeteringen tot stand te brengen.

Voorzitter! Het zal de Kamer niet
verbazen dat ik een taakverdeling
met de ministers van Buitenlandse
Zaken en Defensie heb gemaakt. Zij
gaan straks wat uitgebreider in op
een groot aantal vragen en opmer-
kingen. Ik moet mij ervoor veront-
schuldigen dat ik hen wel eens wat
gras voor de voeten weg zou kunnen
maaien. Op menig onderdeel moet
echter hun aanvullende betoog en
hun eigen bijdrage aan het debat op
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